
Mijn reactie op Internetconsultatie Veiling 700, 1400  en 2100 MHz: Nee, niet doen !!!!!!!!!!!!!!!!! 

Ik raad u dringend aan deze veiling niet door te laten gaan. Ik geef u hoe dan ook geen toestemming 

om mij te laten bestralen door welke frequentie dan ook. Ik ben namelijk werkelijk ziek van de 

elektromagnetische velden. En ik ben niet de enige. Weet u wel hoeveel mensen hier ziek door zijn? 

En ik word niet gerustgesteld met meer of betere voorlichting. De enige manier om mij beter te gaan 

voelen is structureel alle elektromagnetische velden te vermijden. En dat wordt knap lastig als de 

overheid denkt die zonder gevolgen overal kwistig te kunnen laten rondstrooien. 

Tot mijn verbijstering constateer ik dat deze overheid de 5G-trein maar door laat denderen, ondanks 

alle moeite die grote aantallen mensen zich getroosten u op respectvolle wijze te informeren over de 

gezondheidsschade die ze hebben opgelopen door de draadloze communicatie, over de kwaliteit van 

leven die ze daarvoor hebben moeten inleveren. Alsof niemand iets zinvols te berde heeft gebracht, 

terwijl ik toch ongelofelijk veel en zeer kundige inbreng zie, wetenschappelijke overzichten en 

gewetensvolle overwegingen bij deze en voorgaande consultaties over 5G gerelateerde 

onderwerpen.  

En het is alsof de Staatssecretaris niet met moties door de Tweede Kamer is geconfronteerd met het 

doel de problematiek aangaande elektrogevoeligheid op Europees niveau aan te kaarten. Het is alsof 

er wereldwijd geen appeals zijn gedaan met de vraag om aandacht voor de gevaren van straling en 

verzoeken om geen 5G uit te rollen, maar eerst de risico’s voor de gezondheid te onderzoeken.  

Nee, meer of betere voorlichting helpt duidelijk niet: Noch leed, noch bewijs blijken u te kunnen 

overtuigen uw koers te wijzigen. Het is alsof niets uw geweten wakker kan doen schudden. U doet 

alsof ik lucht ben. Ja, u doet werkelijk of ik lucht ben, of met het doorprikken van een zeepbel mijn 

problemen op houden te bestaan. Tot mijn verbijstering constateer ik dat ik nu zelfs niet als 

doelgroep wordt beschouwd.  

Lucht ben ik voor u. Het gaat kennelijk niet over mijn belangen, mijn lichaam, mijn gezondheid, mijn 

privacy, mijn veiligheid, mijn huis, mijn buurt, mijn land, mijn leven waar u zonder enige bezorgdheid 

naar believen mee denkt te kunnen doen wat u wilt.  Alles vanwege uw dwaze luchtkastelen, uw 

luchtfietserij dat 5G de mensheid (lees economie) gaat redden, dat we (lees de overheid) niet zonder 

kunnen (lees wil). Lucht en leegte, zei Prediker al, lucht en leegte, alles is leegte.  Welk voordeel heeft 

de mens van alles wat hij heeft verworven, al zijn moeizaam gezwoeg onder de zon?  

Daarom ter verluchtiging van deze zware problematiek, een recept voor Haagse Bluf voor4 personen: 

Ingrediënten 

2 eiwitten 

100 gr suiker 

2 dl bessensap (ongezoet) 

Bereidingswijze 
 Maak een kom (metaal of glas, liever geen plastic) goed schoon en vetvrij 

 Doe alle ingrediënten in de kom en klop met een garde of de handmixer alles tot een zeer 

luchtig schuim. 

 Het schuim is klaar wanneer de suiker goed is opgelost en de haagse bluf zo stevig is dat je de 

kom even op zijn kop kan houden zonder dat het schuim eruit loopt. 

 Verdeel over 4 glaasjes en snel consumeren, want voor je het weet blijkt alles wat zo heerlijk 

leek een teleurstellende, treurige en kleffe bende. 

https://www.patesserie.com/nl/dranken/bessensap-maken-van-aalbessen/

